
Bestyrelsesmøde 

08-02-2023 
     

Deltagere: Anna Hilding, Ditte Bengtson, Jannick Boelsgaard, Gitte Byskov, Anne Grethe 

Andersen, Leif Hansen og Joan Larsen 

Serviceinspektør Tommy Hansen og Prosjektleder ansvarlig Lars Bækgård 

 

Referent: Joan Larsen 

 

Fraværende: Ingen. 

 

1. Orientering fra 

formanden, 

næstformanden og 

udvalg 

 

Anna Hilding byder velkommen, meddeler at Lars 

Bækgård har fået lov til at være med, for at kunne give 

en update på byggeriet, samtidig er Tommy Hansen 

inviteret, for vi gerne ville høre noget fra ham, om hvad 

der rører sig i afdelingen.     

2. Orientering fra Lars 

Bækgård 

Lars Bækgård, orientere omkring helhedsplanen. Han 

meddeler at tidsplanen holder, det vil sige at byggestart 

på nuværende tidspunkt, vil være november 2023. 

Ultimo maj, vil der blive indkaldelse til ekstraordinært 

afdelingsmøde, med afstemning om ændringer i 

helhedsplanen. 

3. Tyverianmeldelse Der er blevet lavet en tyverianmeldelse af cykler på 

storskrald. Det er stadig FORBUDT at klunse på 

storskrald, det vil sige, man ikke må tage noget der er 

blevet lagt/sat derind. Det er tyveri, da det er fællesbos 

ejendom, idet øjeblik at en beboer har afleveret det der. 

4. Skal afdeling 907 – 

genhusningsboligerne 

inviteres til afd. 107´s 

møder 

Nej, det skal de ikke. De hører stadig til i de afdelinger 

de kommer fra, og skal derfor rette henvendelse til 

deres afdeling. Tommy Hansen kommer til at fungere 

som vicevært i den afdeling.  

5. Reklamer i opgange og 

på svalegangene 

Det viser sig nu, at efter afdelingsbestyrelsen og 

serviceinspektøren har haft kontakt til de firmaer der 

uddeler disse, har de taget til efterretning at de selv skal 

bortskaffe overskydende reklamer. Og det gør de. 

MEN MEN MEN !!!!, BEBOERNE BEDES VENLIGST 

SELV SMIDE REKLAMERNE UD, HVIS DE IKKE VIL 

HAVE DEM. Det er ikke meningen vores viceværter 

skal bruge tid på dette. Hvis man ikke vil modtage dem, 

kan man gå ind på BORGER.DK og melde reklamer fra, 

det er meget let. Hvis man havde været husejer, 

havde man jo selv smidt reklamerne væk i 

papiraffald, det ville naboen jo ikke gøre for en 

vel?? 

6. Husorden og 

brandmyndigheder 

Alle beboere skal overholde husordenen samt 

brandmyndighedernes anbefalinger samt regulativer.  



7. Brev fra plads til forskel - 

referat 

Afdelingsbestyrelsen er enige om at sige nej til at give 

penge til fællesspisningen til sommerfesten på 

Brændgård. Hvis der er nogle der vil levere mad til 

dette, må de selv tage penge for det, så de får 

råvarerne dækket ind. Man vil sikkert gerne give 10,- pr. 

portion, for at smage andre kulturs mad. 

8. EVT. Arrangementer i afdelingen vil foreløbig blive sat på 

pause, da der ikke er opbakning til disse.  

 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes torsdag d. 09-03-2023. 
Beboere kan henvende sig i bestyrelseslokalet mellem 
kl. 15.30 – 16.00, eller skriftligt komme med input, ved at 
smide et brev i postkassen ved bestyrelseslokalet.  
 


